
PoštovanI Gospodin Mrakovčić  

U ime male udruge pčelara KASTAVŠTINE u kojoj su učlanjeni članovi u  Udruge pčelara Kastav molio 
bih Vas da nam odgovorite pismeno:  

Zašto se nije prošle godine održana manifestacije Zlatno ulište? 

Dobili smo neslužbenu obavijest po nekim izvorima što bi rekli priča se da nekima ne odgovaraju 
ocjene eminentnih stručnjaka o kvaliteti meda na prostorima Republike Hrvatske. 

Znamo da je manifestacija bila nepristrana i da su nagrade dobili pčelari koji nisu iz naše županije te 
svakako podržavamo u budućnosti održavanje iste.  

U slučaju da za sljedeću godinu niste u mogućnosti održati manifestaciju Zlatno ulište Udruga pčelara 
kastav je spremna organizirati manifestaciju u svom trošku pod uvjetom da se održava  slijedećih 10 
godina u Kastvu,  

Sa poštovanjem                                                                                                                 Predsjednik 

                                                                                                                                       Udruge pčelara  Kastav 

                                                                                                                                                Dalibor Reš                                        

 


